

Referat bestyrelsesmøde i Gårdlavet Schönbergsgade-karreen d. 13. september kl. 19 hos Mette

Til stede:

Allan L. Jørgensen (Sch. 19), Anne Katrine Preisler (Svan. 8-10), Karina Jensen (Sch. 15), Katrine von Müllen (Gl.K. 78), Lotte Kristensen, (Svan. 6), Mette Feifer (Sch. 7-9), Trine Rasborg (Gl.K.80/Svan. 4)

1. Godkendelse af referatet fra 12. juni

Godkendt. Referatet bliver lagt på hjemmesiden.

2. Status på igangværende projekter:

- a. Reparation af de revnede stolper i hegnet ud for bunkeren på Svanholmsvej:
Lotte har talt med kommunen, som gerne vil invitere til en 'forhåndsdialog' med en byggesagsbehandler. Lotte har beskrevet forskellige scenarier og aftalt et møde.
- b. Legeredskaber:
Kommunen har haft nogle opfølgende spørgsmål og Nikostine har dialogen med dem.
- c. Gennemgang af træer/evt. plantning af nye:
'Skoventreprenøren' (Stig) har gennemgået træer og er kommet med en rapport. Anne Katrine og Katrine har holdt et møde med Frb. Kommune, som skriver en udtalelse vedr. de træer, som evt. skal beskæres eller fældes.
Mht. Kastanjen er det en mulighed at beskære den kraftigt eller alternativt fjerne den helt. Vi afventer hvad kommunen siger og får indhentet tilbud på de forskellige ting.
Anne Katrine skriver til Stig og beder ham præcisere, om beskæring af kastanjen skal være inden løvfald eller om det kan vente.
- d. Entreprise på gårdmand/gartner:
Birgitte og Mette følger op på det.
- e. Skrald:
Anne Katrine har kontakt med affaldskonsulent fra kommunen, men der er problemer med at komme igennem og få fjernet de beholdere, som de har lovet af fjerne. Det blev foreslået at skrive som ejendom i stedet på vegne af gårdlavet.

3. Opfølgning på gårdvandring

Mette spørger Sven Beck om hvorfor der er givet pris på klipning af Amelancia (i nærhaven Schön 7-9), når de tidligere har beskåret den som en del af entreprisen.

Vi afventer at gøre noget ved fliser under glascontainer. Anne Katrine undersøger, om det er et krav at have containeren i gården, når der nu er containere lige uden for gården. Hvis det er et krav, kan vi se om den kan få en anden placering, så vi ikke er nødt til at få lagt fliser.

Vi afventer hvad der skal ske med træerne og dermed hvor mange udgifter, som kommer og beslutter herefter, om vi kan plante noget af nye, som blev drøftet til gårdvandringen.

4. Klage over cykelhalvtag Svanholmsvej 12

Vi sender en klage af sted til ejendommen. Gerd laver udkast til klagen og Anne Katrine sender den.

5. Området bag storskraldsrummet

Vi udskyder punkt til foråret.

6. Mødedatoer 2023/2024

Onsdag d. 8. november kl. 19

Onsdag d. 17. januar kl. 19

Fastelavn 18. februar kl. 14

Mette skriver på Facebook, at alle er velkomne til at arrangere juletræstænding.

7. Henvendelser fra beboere

Det blev foreslået at sætte et autosvar på bestyrelsesmailen med kvittering for modtagelse af henvendelsen.

8. Evt.

Intet.